



## Mission

To prepare future-ready and competitive capabilities through a stimulating learning environment, inclusive education, impactful research, and transformative partnerships that support creativity and innovation.

## Vision

To be a globally recognized university in technology and applied sciences education, fostering innovation and shaping a sustainable, knowledge-based future.

## Our Values

1. **Integrity:** We believe in ethical principles, transparency, fairness, and accountability.
2. **Excellence:** We are committed to the highest standards of quality and professionalism in our conduct and practices.
3. **Partnerships:** We seek opportunities for sustainable collaboration with the community and various stakeholders.
4. **Belonging and National Identity:** We demonstrate respect for Omani culture and a sense of belonging to our country, community, and university.
5. **Diversity:** We foster an inclusive environment that values diverse perspectives, backgrounds, and abilities.
6. **Adaptability:** We embrace change, respond proactively to emerging challenges, and remain flexible in how we lead, teach, and serve our communities



إعداد قدرات تنافسية جاهزة للمستقبل من خلال بيئة تعليمية محفّزة، وتعليم شامل، وأبحاث مؤثرة، وشراكات فعّالة تدعم الإبداع والابتكار.

الرسالة

أن نكون جامعة معترفٌ بها عالمياً في مجال تعليم التقنية والعلوم التطبيقية، ترعى الابتكار وتسهم في تشكيل مستقبل مستدام قائم على المعرفة.

الرؤية

1. **النزاهة:** نؤمن بالمبادئ الأخلاقية، والشفافية، والعدالة، والمساءلة.
2. **التميز:** نلتزم بأعلى معايير الجودة والمهنية في سلوكنا وممارساتنا.
3. **التعاون:** نسعى إلى فرص التعاون المستدام مع المجتمع ومختلف أصحاب المصلحة.
4. **الانتماء والهوية الوطنية:** نُظهر احتراماً للثقافة العمانية وشعوراً بالانتماء إلى وطننا، ومجتمعنا، وجامعتنا.
5. **التنوع:** نحصر على إيجاد بيئة شاملة تقدّر التنوع في وجهات النظر والخلفيات والقدرات.
6. **المرونة:** نغتتم التغيير، ونبادر إلى مواجهة التحديات الناشئة، ونمضي بمرونة في قيادتنا وتعليمنا وخدمة مجتمعاتنا.

قيمنا